

Date: 2020 التاريخ: 16 سبتمبر 2020

Mr. Hassan Abdulrahman Al-Serkal
Executive VP & Chief Operations Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market

السيد/حسن عبدالرحمن السركال المحترم،،، نائب رئيس تنفيذي- رئيس تنفيذي العمليات رئيس قصطاع العمليات سوق دبسي المالي

## Greeting "

Please note that a settlement agreement has been reached with a bank to settle a loan whose value according to the bank's records is 24,977,159.790 Kuwaiti Dinars, excluding the interest due after the date of 30/05/2019, so that an amount of 6 million Kuwaiti Dinars will be paid as a settlement for the entire value of the loan in two installments.

First installment: 3 million Kuwaiti dinars within two weeks from 15/09/2020.

Second installment: 3 million Kuwaiti dinars in December 2020.

تحية طيبة وبعد ،،،

نحيطكم علماً بأنه تم التوصل إلى اتفاق تسوية مع أحد البنوك على تسبوية قرض تبلغ قيمته حسب سبجلات البنك 24,977,159.790 دينار كبويتي عدا الفوائد المستحقة بعد تاريخ 2019/05/30 ، بحيث يتم سداد مبلغ وقدره 6 مليون دينار كبويتي كتسوية لكامل قيمة القرض على دفعتين .

الدفعة الأولى: 3 مليون دينار كويتي خلال أسبوعين من تاريخ 2020/09/15.

الدفعة الثانية: 3 مليون دينار كويتي في شهر ديسمبر 2020 .

After completing the settlement of the agreed and expected settlement amount in the fourth quarter of 2020, it will result in loan discount / profits amounting to 18,977,159.729 Kuwaiti dinars as per the signed contract, and accordingly the financial impact will be reflected in the fourth quarter of the current year 2020.

بعد اتمام سداد مبلغ التسوية المتفق عليه والمتوقع في الربع الرابع لعام 2020 ، سينتج عنه خصماً / أرباحاً تبلغ 18,977,159.729 دينار كويتي حسب العقد الموقع ، وعليه سينعكس الأثر المالي عليه في الربع الرابع من العام الحالي 2020 .

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،

صالح صالح السلمي عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي Saleh Saleh Al-Selmi

Saleh Saleh Al-Selmi Board Member & C.E.O ركة الاستشارات المالية الدولية القابضة

International Financial Advisors Holding -K.P.S.C

(CR 20377- Capital KD 26,673,255)

شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة - ش.م.ك.ع ( سجل تجاري رقم ٢٠٣٧٧ رأس المال 26,673,255 د.ك)

مجمـع الصالحيـة – مدخل (1) - الدور الخامـس – ص.ب: 4694 الصفاة - 13047 الكـويت – هاتـف 18444 22 (965+) - فاكـس: 631 22 (655+)